

乙女游戏《JACKJEANNE》现已开放预购！公开限定版及特典情报！

Game Source

Entertainment (GSE) 宣布，将首度与日本游戏开发商「BROCCOLI」及知名漫画家石田翠合作，于2023年6月15

日推出乙女游戏《JACKJEANNE》Nintendo Switch 亚洲繁体中文版。今天除了公开《JACKJEANNE》的预购及限定版特典情报外，GSE Otome 更首次推出店家通路特典，于指定对象店铺预购《JACKJEANNE》，即可额外获赠不同款式的独家限定特典，千万不要错过！

JACKJEANNE

JACKJEANNE LIMITED EDITION
[限定特典]

...
亚克力立牌(全套7款)
主要角色襟章(全套7款)
游戏卡带收纳盒(1个)
游戏主题卡套(1个)
限定版特典外盒
...

[预购特典]
主要人物角色卡(全套7款)
A4尺寸文件夹(1个)
於预购期间購買，
將可獲贈以上預購特典。

※本圖片為商品示意圖，設計之後有可能變動。
※限定版為受注生產，預購期間至2023年4月13日止，
預購截止後不再增加生產。
※數量有限，預購前請先向職員查詢。

©Sui Ishida / BROCCOLI All Rights Reserved. Licensed to and Published by Game Source Entertainment.
Nintendo Switch is a trademark of Nintendo.

即日起至2023年4月13日，凡预订《JACKJEANNE》Nintendo Switch 繁体中文版的玩家，将获得精美的预购及限量版特典！

預購特典內容

- 1、《JACKJEANNE》主要人物角色卡（全套7款）
- 2、《JACKJEANNE》A4尺寸文件夹（1个）



The image is a promotional graphic for the 'Jackjeanne Pre-order Premium' bundle. At the top left is the 'JACKJEANNE' logo, which features the title in a stylized font with gears and a globe. To its right, a large 'X' symbol indicates a combination or bundle. Further right, the text 'JACKJEANNE PRE-ORDER PREMIUM' is displayed in a bold, sans-serif font, with 'PRE-ORDER PREMIUM' on two lines. Below this, the Chinese characters '[預購特典]' (Pre-order Bonus) are shown. In the center, there is an illustration of a white envelope-style folder with a school crest and the text 'TAMASAKA TROURE UNIVEIL REVUE SCHOOL UNIVEIL THEATER'. A stack of character cards is shown in front of the folder. The top card features the character Tachibana Kisa, with her name in Chinese and Japanese, her CV (CV: 寺崎裕香), and her role as '1年級 JACK / JEANNE'. To the right of the folder and cards, a diamond-shaped frame contains the text '主要人物角色卡 (全套7款)' (Main Character Cards (Full Set of 7)). At the bottom left, there is a line of text: '於預購期間購買，將可獲贈以上預購特典。' (Purchase during the pre-order period, and you will receive the above pre-order bonuses.). Below this, three lines of smaller text provide details: '※本圖片為商品示意圖，設計之後有可能變動。' (This image is a product illustration, and the design may change after design.); '※限定版為受注生產，預購期間至2023年4月13日止，預購截止後不再增加生產。' (The limited edition is made-to-order, with the pre-order period ending on April 13, 2023. Production will not be increased after the pre-order deadline.); and '※數量有限，預購前請先向職員查詢。' (Quantity is limited, please inquire with staff before pre-ordering.). At the bottom right, there are logos for 'BROCCOLI' and 'Game Source Entertainment'. Below the logos, the copyright notice reads: '©Sui Ishida / BROCCOLI All Rights Reserved. Licensed to and Published by Game Source Entertainment.'

限定版特典內容（包含預購特典）

- 1、《JACKJEANNE》限定版特典外盒
- 2、《JACKJEANNE》亚加力立牌（全套7款）
- 3、《JACKJEANNE》主要角色襟章（全套7款）
- 4、《JACKJEANNE》游戏卡带收纳盒（1个）
- 5、《JACKJEANNE》游戏主题卡套（1个）



JACKJEANNE
LIMITED EDITION
[限定特典]



限定版
特典外盒



※本圖片為商品示意圖，設計之後有可能變動。
※限定版為受注生產，預購期間至2023年4月13日止，
預購截止後不再增加生產。
※數量有限，預購前請先向職員查詢。

©Sui Ishida / BROCCOLI All Rights Reserved. Licensed to and Published by Game Source Entertainment.
Nintendo Switch is a trademark of Nintendo.



店家通路名单及特典内容

另外，GSE Otome 将于香港及台湾部分店家通路推出限定预购特典，只要在以下指定店铺预购《JACKJEANNE》Nintendo Switch 亚洲繁体中文版，即可额外获赠不同款式的独家限定特典。



1、【香港】One Station Games / 【台湾】普雷伊（网路商城）：《JACK JEANNE》角色主题行李带（1条）

2、【香港】Golden GT / 【台湾】普雷伊（各大门市）：《JACKJEANNE》角色主题明信片（2张）

3、【香港】热线电子公司 / 【台湾】Game休闲馆（网路商城）及德周T

V Game (网路商城) : 《JACKJEANNE》主题相卡 (1张)

4、【香港】2000 Fun / 【台湾】Game休闲馆 (所有门市) 及德周TV Game (所有门市) : 《JACKJEANNE》角色主题书签 (1枚)

5、【香港】Game Paradise / 【台湾】杰仕登数位商城 : 《JACKJEANNE》角色主题贴纸 (1张)

6、【香港】姐姐店 / 【台湾】博客来网路书店 : 《JACKJEANNE》A5 尺寸文件夹 (1个)

7、【香港】Game Story / 【台湾】巴哈商城 : 《JACKJEANNE》角色主题IC卡贴纸 (1张)

本文链接 : <https://dqcm.net/zixun/167783275910986.html>